
Notulen  jaarvergadering  TDNH  13  juni  2018  

Aanwezig;;    

Vanuit  de  commissie  TDNH  à  Stephanie  Hermans,  Chantal  Schuil,  Hillie  Appel,  Mieke  
Schrijver,  Eline  Flux  en  Bob  Zwaal  

Rayons/verenigingen  à  A.  Schrijver  (OKK  Den  Helder),  J.J.  Meijer  (GV  Wieringen),  A.  
Oosterbroek  (K&V  Zaandam),  N.  Louter  en  M.  Bakker  (TOSS  Heemskerk),  N.Baggelaar  
(K&V  Opmeer),  N.  Buntjer  (Rayon  Noord),  I.  van  Zelm-Blom  (GV  DOKEV),  J.  Schoorl  en  
N.A.  Veenstra-Donker  (Lycurgus  Advendo  Schagen),  A.  Koeman  en  C.  Schuilenburg  (WVGV  
Weesp),  M.  de  Kwant  (HLC  Haarlem),  G.  Ottens  en  A.  Schmidt  (BATO  Haarlem),  S.  Giling  
en  M.  den  Hartog  (ZG&TV  Zwaag)  

Afwezig  met  bericht;;  Angelique  Bakema  (commissie)  Unitas  Uitgeest  

1.   Opening  /  vaststellen  agenda  
Stephanie  heet  iedereen  welkom.    

  
2.   Mededelingen,  ingekomen  stukken  
Geen  ingekomen  stukken.  
  
Mededeling;;    
-   Stephanie  doet  een  mededeling  à  gaat  nog  1  seizoen  door  als  voorzitter  en  zoekt  

een  vervanger  voor  het  seizoen  daarop.  Wil  nog  wel  inspringen  waar  kan.  
  

3.   Notulen  jaarvergadering  14  juni  2017  
Arie  vraagt  zich  af  hoe  het  zit  met  Ans  Nieuwenhuizen.  Stephanie  geeft  aan  dat  wij  niet  
zoveel  met  haar  te  maken  hebben  en  dat  wij  contact  hebben  met  Peter  Verheul.  
  
Bob  geeft  aan  dat  Arie  vorig  jaar  gevraagd  heeft  wat  de  150  euro  spelmateriaal  is.  Is  voor  
gebruik  computerprogramma.  Helft  geld  NH  en  helft  geld  MN.  

  
  

4.      Samenstelling  regio  technische  commissie  
•  Aftredend:  Chantal  Schuil  à  Stephanie  bedankt  Chantal  voor  haar  taken  en  
werkzaamheden.  
•  Herkiesbaar:  Mieke  Schrijver    à  Herkozen  tot  commissielid.  
•  Voordracht  penningmeester:  Bob  Zwaal  à  Gekozen  tot  penningmeester,  treed  toe  tot  
de  commissie.  
•  Vacature:  Secretaris  

  
  

5.   Jaarrekening  
Arie  vraagt  zich  bij  de  finale  Noord  hoe  het  kan  dat  er  256  deelnemers  staan  en  er  maar  
236  deelnemers  hebben  deelgenomen.  Dan  klopt  het  bedrag  niet  bij  de  inschrijfgelden.  
Bob  gaat  hiernaar  kijken.    
  
Bob  heeft  in  vergadering  met  MN  voorgesteld  om  van  de  17.000  euro  in  de  pot  10.000  
euro  beschikbaar  te  stellen  voor  jurycursussen.  Bob  stelt  dit  nu  ook  voor  bij  de  
verenigingen.  Er  komt  een  evenredige  verdeling  qua  geldbedrag,  behoefte  van  NH  en  
MN.    
  



Arie  vraagt  zich  waar  de  rest  VVV-bonnen  (bedrag  van  90  euro)  vandaan  komen.  Dit  is  
het  bedrag  is  nog  van  de  overgang  van  de  stempelkaarten  naar  VVV-bonnen.    

  
  

6.   Evaluatie  wedstrijden  seizoen  2017--2018  
  
•  District  wedstrijden  div  2--N2--jeugd  N3    
  
Samenwerking  met  Midden-Nederland  is  goed  gegaan.  Vrijwilligers  leveren  ging  prima.    

            Gebruik  zaal  was  niet  ideaal,  maar  was  een  noodoplossing.  Komend  seizoen  alle  
            gezamenlijke  wedstrijden  in  Amsterdam.  

  
                

•  Regiowedstrijden  div  3--N3--jeugd  N4  
              

1e  wedstrijd  à  dramatische  start  à  Geen  schlaufen,  muziekapparaat  en  microfoon  deed    
            het  niet.  Verder  alles  goed  opgelost.  

  
2e  wedstrijd  à  prima  verlopen.  

     
•  Regiowedstrijden  div  4--5--6--D  
  
Finale  Noord  à  prima  georganiseerd  en  geregeld.  
  
14/15  april  à  op  wat  problemen  met  juryleden  na  allemaal  prima.  Voor  het  eerst  met    

            schermen  en  I-PADS  gewerkt.  Voor  het  eerst  bekertjes  in  plaats  van  medailles.  
  
2  juni  à  wat  opstartproblemen  met  de  microfoon,  verder  prima.  
  
6  divisie  à  Rayon  ’t  Gooi  à  goed  verlopen,  jury  prima.  Veel  afmeldingen  maar  wel  

            reserveturnsters  kunnen  oproepen.  
  
•  Regiowedstrijden  competitie  

  
            1e  competitie  à  vrijwilligers  prima  en  juryleden  prima.  Junioren  en  senioren  in  2-en    
            gesplitst  en  ook  2  keer  medaille  uitreiking.  
  
            2e  competitie  à  veel  afmeldingen,  ook  zonder  af  bericht.  Prima  verlopen.  
  
            Wel  of  niet  meer  organiseren  van  het  regiokampioenschap  6e  divisie  en  D3.  1  Rayon    
            heeft  aangegeven  niet  meer  mee  te  willen  doen.  Er  zijn  ook  verenigingen  die  wel  graag  
            mee  willen  doen.    
  
          TOSS  Heemskerk  geeft  aan  dat  de  matjes  en  de  brug  bij  het  regiokampioenschap  niet      
          kampioenschap  waardig  zijn.  In  veel  gevallen  was  de  brug  ook  te  laag.    

è   2e  competitie  à  2  weken  van  tevoren  zijn  er  afmeldingen  gedaan  vanwege  NK  en  
blessures.  Toch  groepjes  van  2  en  andere  van  5  en  6.  Kan  dit  anders  de  volgende  
keer?  

è   Waarom  onderbouw  in  wedstrijd  1  en  2  en  keuze  oefenstof  in  wedstrijd  3  en  4.  Kan  dit  
anders,  1  baan  voorgeschreven  en  1  baan  keuze  oefenstof?  Dit  komt  door  de  
aantallen.  Mieke  gaat  hiernaar  kijken  voor  volgend  seizoen.  

  
Amber  (WVGV  Weesp)  à  Waarom  stroomt  de  N3  direct  door  naar  de  landelijke  halve  
finale  en  niet  naar  een  kwartfinale?    LTC  vindt  dat  de  3e  divisie  wedstrijden  meer  in  het  



district  horen.  Geeft  voorbeeld  voor  Zuid-Holland  à  beste  8  naar  toestelfinale  vanuit  de  
regiowedstrijden.  Dit  gaan  zij  op  de  mail  zetten.    
  
Arie  (OKK)  geeft  aan  dat  de  LTC  in  de  notulen  zegt  over  het  turnen  om  te  turnen.  Arie  
geeft  aan  dat  er  veel  turnsters  zijn  afgemeld  op  landelijke  wedstrijden.  Hij  gaat  het  
bestand  met  die  aantallen  mailen  naar  Stephanie  zodat  die  het  kan  meenemen  naar  de  
LTC.  
  
Arie  is  op  het  achterbanoverleg  geweest  en  geeft  aan  dat  daar  geopperd  is  om  de  
instappers  niet  meer  landelijk  te  laten  turnen.  Wat  weet  de  commissie  hiervan?  De  
commissie  weet  hier  niets  van.  
  
Arie  geeft  ook  aan  dat  districten  het  er  niet  mee  eens  zijn  dat  de  2e  divisie  wedstrijden  
samen  moeten  met  het  gehele  district.  Dit  is  tijdens  de  LTC  vergadering  van  tafel  
geschoven  en  ook  dit  moet  komend  seizoen  gewoon  gebeuren.    
  
Marleen  (HLC)  geeft  aan  dat  competitie  voor  de  3e  divisie  meteen  zoveel  extra  
wedstrijden  zijn.  Hoe  denken  de  andere  verenigingen  hierover?  HLC  zoekt  1  of  2  
wedstrijden  extra  voor  deze  divisie  en  niet  4  (zoals  de  competitie).  Er  gaat  gekeken  of  er  
evenredig  veel  wedstrijden  voor  alle  niveaus  georganiseerd  kunnen  worden.    

  
  

7.   Wedstrijden  2018--2019  (zie  bijlage)  
  
Stephanie  geeft  aan  dat  SportXperience  in  Amsterdam  is  verkocht  aan  de  gemeente.  
Gemeente  heeft  beheer  overgenomen.  De  zaal  blijft  beschikbaar  voor  wedstrijden  maar  
de  gemeente  gaat  kijken  voor  een  andere  inrichting  zodat  deze  ook  voor  andere  
activiteiten  beschikbaar  is.    
  
Ook  de  gemeente  is  niet  een  snelwerkend  orgaan.  De  data  in  de  kalender  voor  
Amsterdam  zijn  dan  ook  nog  niet  zeker.  Beverwijk  staan  de  data  al  wel  vast.      
  
Stephanie  heeft  met  Midden-Nederland  afgesproken  dat  de  turnsters  zoveel  mogelijk  1  
keer  op  zaterdag  turnen  en  1  keer  op  zondag.  De  organisatie  van  de  wedstrijden  zijn  
verdeeld  dat  MN  dit  op  zaterdag  doen  en  NH  de  organisatie  op  zondag.  Het  kan  zijn  dat  
er  1  categorie  van  NH  of  MN  van  de  3e  divisie  bij  de  gezamenlijke  wedstrijden  van  de  2e  
divisie  geplaatst  worden.    

  
Arie  (OKK)  geeft  aan  dat  15  juni  2019  een  dubbele  datum  is.  Dit  was  niet  anders  
mogelijk.  

  
            Organisatie  competitie;;  Mieke  heeft  aangegeven  dat  ze  graag  dubbele  dagen  wilden  voor    
            de  competitie.  Zo  kan  de  2e  divisie  weer  deelnemen.  Een  aantal  commissieleden  staat    
            hier  niet  achter.  Bijvoorbeeld  vanwege  het  leveren  van  juryleden  en  belasting  voor    
            trainers.  
            Op  de  mail  is  hiervoor  1  aanmelding  voor  gekomen.  Hierdoor  is  besloten  dat  de    
            competitie  toch  op  1  dag  blijft  staan  en  dan  kan  15  juni  naar  16  juni.    
  
            Voorstel  à  voor  3e  divisie  laten  zoals  het  nu  is  à  2  wedstrijden  en  toestelfinale.  De  
            andere  datum  eventueel  voor  de  2e  divisie  en  N2.  Hier  wordt  door  de  commissie  naar  
            gekeken.    
  
            Fijn  dat  het  AHOY  weekend  in  2019  vrij  gehouden  wordt.      
  
            LTC  heeft  plan  op  tafel  gelegd  dat  er  meer  harmonisatie  door  het  heel  Nederland    



            Hetzelfde  zijn.  Voorbeelden  à  inschrijfgelden,  entreegelden  en  dergelijken.  Alle    
            wedstrijden  moeten  worden  afgekocht.  Juryleden  moeten  overal  hetzelfde  krijgen.    
            Uurloon  1,25  euro  en  maximum  per  10  euro.  Voor  komend  seizoen  is  het  van  de  baan    
            maar  er  wordt  wel  verder  over  gesproken  binnen  de  LTC.    
  
  

8.   Loting  assistentie  wedstrijden.  
  

            •  4  voorwedstrijden  2e  3e  divisie,  N--niveaus  
2e  divisie  en  N2  
   1e  voorwedstrijd  Turnz  Amsterdam  
   2e  voorwedstrijd  Fit’84  Amstelveen      
3e  divisie  en  N3/N4  voorwedstrijden  
   1e  voorwedstrijd  OKK  Den  Helder,  EDO  de  Goorn,  WVGV  Weesp  
   2e  voorwedstrijd  TOSS  Heemskerk  
            •  district  kampioenschap  3e  div  
   DOS  Amsterdam  
  
  
9.  Promotie/Degradatie  in  2018/  2019  
  
Deze  regeling  wordt  uiterlijk  op  1  juli  2018  bekend  gemaakt.  Ze  willen  de  vrijwillige  
degradatie  regeling  qua  punten  omhoog  willen  trekken.  Bij  de  vrijwillige  promotie  willen  ze  de  
punten  omlaag  brengen.  
  
Bij  voorgeschreven  oefenstof  blijft  de  regeling  waarschijnlijk  hetzelfde.    
  
Ze  gaan  wel  kijken  dat  als  je  een  leeftijdscategorie  omhoog  gaat  je  misschien  niet  2  
Supplementen  omhoog  hoeft.    
  
Oefenstof  wordt  niet  gewijzigd.  1  sprong  doen  in  alle  niveaus  en  voor  toestelfinale  2  
sprongen  laten  zien  (divisie  4  nog  wel  2  verschillende  sprongen  en  bij  divisie  5  en  6  mogen  
het  dezelfde  sprongen  zijn).  
  
Marleen  (HLC)  geeft  aan  misschien  1  jurykoppel  voor  beide  banen  sprong  in  te  zetten.  
  
  
10.  Jury  en  opleiding  
  
Bij  drie  kwart  van  de  verenigingen  gaan  de  juryopgaves  erg  goed.  Bij  het  andere  kwart  gaat  
dit  niet  goed.  Hillie  geeft  aan  dat  ze  veel  erachteraan  moet  mailen.    
  
Er  wordt  geopperd  om  sancties  te  geven.  Het  probleem  op  de  dag  zelf  is  dan  niet  opgelost.    
  
Dit  punt  wordt  nog  besproken  binnen  de  commissie.  Misschien  aangeven  dat  je  de  volgende  
wedstrijd  niet  mag  deelnemen?  Op  website  de  verenigingen  met  naam  erbij  noemen.  
  
Opleidingen  à  er  wordt  gekeken  door  Hillie  voor  een  TD3  in  of  rond  Amsterdam.  Hillie  geeft  
nu  een  TD1  cursus  in  Amsterdam  die  zelf  door  verenigingen  zijn  georganiseerd  en  betaald.  
Gaan  waarschijnlijk  door  met  een  TD2  cursus  na  de  zomervakantie.    
  
Marleen  (HLC)  geeft  aan  dat  ze  vaak  3  weken  van  tevoren  hoort  welke  
opleidingen/cursussen  er  zijn.  Dit  wil  ze  graag  eerder.  Plan  het  ver  vooruit  zodat  er  goed  
gecommuniceerd  kan  worden  binnen  de  vereniging.  Andere  verenigingen  zijn  het  hiermee  



eens.  Je  kan  nu  als  vereniging  zelf  een  cursus  aanvragen  en  plannen.  Bij  minimaal  15  
inschrijvingen  gaat  dit  door.    
  
Amber  (WVGV  Weesp)  geeft  aan  dat  ze  geen  contact  hebben  met  andere  verenigingen  over  
eventuele  mensen  die  cursus  willen  volgen.  Mail  hierover  Rayoncommissie  of  ze  de  andere  
verenigingen  hierover  een  mail  willen  sturen  met  de  aanvraag  en  planning  voor  een  cursus.    
  
  
Marleen  (HLC)  vraagt  wat  moet  je  precies  regelen?;;  
-  minimaal  15  mensen  
-  locatie  met  wifi  
-  docent  
-  dag  maakt  niet  uit,  weekend  is  ook  een  optie  
  
  
11.  Rondvraag  

Arie  (OKK);;    

-   Het  districtsreglement  moet  een  aanvulling  zijn  op  huishoudelijke  reglement.  Komt  er  
nog  een  districtsreglement?  Dit  wordt  meegenomen  in  de  overleggen.    

-   Vraag  of  de  jaarvergadering  naar  september  verplaatst  kan  worden?  Dan  kan  
werkboek  ook  besproken  worden.  Dit  wordt  meegenomen.  

Sonja  (ZG&TV);;  

-   Een  jurylid  is  vervelend  behandeld  op  het  districtkampioenschap  4e  en  5e  divisie.  Is  
door  hoofdwedstrijdjury  vervelend  benaderd.  Wat  kunnen  we  hieraan  doen?    Sonja  
vindt  dit  erg  vervelend.  Stephanie  gaat  dit  meenemen  en  terugkoppelen.  Hillie  geeft  
aan  dat  ze  hierover  geappt  is  door  het  hoofdwedstrijdjury.  Dit  wordt  allemaal  
meegenomen.    

Bob  (commissie  TDNH);;    

-   Aanvulling  à  assistentie  vergoeding  is  met  terugwerkende  kracht  verhoogd  naar  150  
euro  per  wedstrijddag.  

Natalie  (TOSS  Heemskerk)  geeft  aan  dat  bij  de  1e  voorwedstrijd  er  veel  verwarring  was  bij  de  
wisselspagaat  –  spagaatsprong.    

Marleen  (HLC)  geeft  aan  dat  dit  niet  vermeld  is.  Eline  geeft  aan  dat  dit  in  het  vervolg  bij  de  
trainers  gemeld  kan  worden.    

Natasja  (Rayon  Noord)  à  geeft  aan  dat  ze  soms  niet  weet  welke  mail  ze  aan  welke  
vereniging  moet  doorsturen.  Angelique    wordt  benaderd  om  dit  anders  te  doen.  

Stephanie  sluit  de  vergadering  en  bedankt  iedereen  voor  de  aanwezigheid.    

  

  

  


